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内容概要

　　《GHINESE STONE CARVINGS-Treasures from the Han Dynasty 2，000》包括Government、Spiritual
、Daily Life、Culture等内容。
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IntroductionGovernment  Chapter One: Military--The Valiancy of the Great Han Dynasty  Chapter Two:
Politics--Confucianism, Duty and Patriarchy  Chapter Three: Foreign Affairs--The Rise of DiplomacySpiritual 
Chapter Four: Revered Animals--Flying Dragons and Dancing Phoenixes  Chapter Five: Gods and
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Chapter Nine: Marriage-- The Multiplicity of Posterities  Chapter Ten: Cuisine--Development of Food and
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Fourteen: Commerce--The Necessary TrendCulture  Chapter Fifteen: Important Events--The Historical
HeritageAppendix: How to Make Rubbings of the Han Stone Carvings

Page 3



第一图书网, tushu007.com
<<汉画像石>>

编辑推荐

气势雄浑的大汉帝国曾经给中华文明留下了两部历史巨著，一部是司马迁的《史记》，另一部则是被
著名的历史学家翦伯赞称之为雕刻在石头上的“绣像的汉代史”。
汉画像石是汉代墓室、祠堂、石阙上装饰石刻艺术，它生动地描绘了汉代社会的典章制度、风土人情
以及神话故事，是中华民族艺术的瑰宝。
在中国美术史上占有极其重要的地位。
    王洪震编著的《汉画像石》，展现大汉王朝的恢弘气势，体味博大精深的民族精神，找寻隐藏在千
年石头中的秘密！
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